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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Folytatódnak-e a bennfentes informatikai beszerzések a miniszter váltás után is?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási- és kulturális
miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Őn elődjének tanácsadója az eddigi legnagyobb, Gazdasági Versenyhivatal által feltárt
kartell ügyben úgy vélekedett, hogy ugyan a „szabad verseny" híve, de a „realitásokból" indul
ki. A realitás akkor azt mondta, hogy az IBM-ISH-SAP triónak kell győznie . Ráadásul erre a
felismerésre, még a versenyeztetés előtt jutott . Gyorsan össze is szervezte az érintett
egyetemeket és a majdani győzteseket egy kis eligazításra az OM hivatalos helységébe. A
folytatás ismert: a preferált cégek több milliárd R értékben kaptak megbízást, majd összesen
másfél milliárd R értékben büntetést. A GVH vizsgálati anyaga alapján feltételezhető a kiíró
és a nyertesek közötti összjáték .

Tudomásom szerint a mai napig nem indított vizsgálatot ez ügyben. Ez vagy valami rosszul
értelmezett betyárbecsület lehet, vagy Őn szerint is ez a „normális üzletmenet", ahogyan ezt
elődje mondta.

Az iskolaadminisztrációs szoftverek tárgyában kiírt akkreditáció kiírásával -a jogszabály
mezhatározása szerint- Őn személyesen hozott döntést és indította el minisztersétrének első
informatikai proiektjét .

A vizsgálat elmaradásának fényében indokoltnak tűnnek az alábbi kérdések az Őn által
indított projekt esetében is :

l . Részt vehet-e olyan cég az iskolaadminisztrációs pályázaton, amelynek munkatársa
részt vett a pályázati kiírás és a specifikáció elkészítésében?

2. Részt vett-e bármelyik potenciálisan pályázó cég munkatársa a pályázati kiírás és a
specifikáció elkészítésében?

3 . Dolgozott-e bármely, az akkreditáció előkészítésében és/vagy lebonyolításában
részvevő munkatársa (vagy annak tulajdonában lévő cég) olyan cégnek, amelynek
közős a tulajdonosa egy olyan céggel, amelyik érintett az iskolaadminisztrációban?

Ezekre a kérdésekre számomra elegendő, ha csak egy egyszerű igen-nem feleletet ad .

Ormis lfx HAVatala
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Kérdés



Azt viszont kérem, fejtse ki részletesen, milyen intézkedéseket tett azért, hogy az elmúlt négy
év informatikai botrányainak vége szakadjon, és ne ismétlődjenek újra és újra ugyanazok az
események, módszerek?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2006 . augusztus 12 .

Pósán László
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